
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 8 3  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 04.05.2022 г. 

Днес, 04.05.2022 г. в зала 2 на Столична община се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

12.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъственият лист е приложен към протокола. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за допълнение 

 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева - за 

 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА22-ВК08-4809/28.03.2022 г. св. с № СОА22-

НЦ62-49/3/23.03.2022 г. относно учредяване на безвъзмездно право на ползване, за 

срок от 10 (десет) години, на Сдружение „Деца с онкохематологични заболявания“ 

върху нежилищни имоти – частна общинска собственост, находящи се в гр. 

София, район „Оборище“, бул. „Ген. Данаил Николаев” № 26, ет. 1  

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, https://council.sofia.bg/ 



Становище № СОА22-ВК08-4809/1/13.04.2022 г. от Д. Барбалов – зам.-кмет на СО 

 

 

Г-н Н. Александров представи доклада, като подчерта, че сдружението и досега ползва 

помещението, отношенията между тях и районната администрация са добри. 

 

Д-р Койчев изчете становището на Д. Барбалов, съгласно което се предлагат корекции в 

проекта за решение. Д-р Койчев предложи да се гласува докладът, проекта за решение 

ведно с предложените корекции. 

 

Комисията подкрепя доклада, като предлага в приложения проект за решение следните 

корекции: 

Точки 1 и 2 да отпаднат от проекта за решение на СОС. Номерацията на точките следва 

да се коригира, като точки 3 и 4 стават съответно точки 1 и 2, както и в т. 4 /нова т. 2/ на 

ред втори изразът „т.3“ се замени с „т.1“.   

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева - за 

 

Заседанието от т. 2 до т. 5 вкл. се води от Яна Тодоранова. 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА21-МЦ29-399/20.04.2022 г. относно 

увеличаване на капитала на „Диагностично-консултативен център ХХІV-София“ 

ЕООД чрез непарична вноска и утвърждаване на актуализиран учредителен акт 

на дружеството 

По доклада няма изказвания. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 



Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева - за 

 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА21-МЦ29-426/2/20.04.2022 г. относно 

увеличаване на капитала на „Диагностично-консултативен център ХІІ-София“ 

ЕООД чрез нпарична вноска и утвърждаване на актуализиран учредителен акт на 

дружеството 

По доклада няма изказвания. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева - за 

 

По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА22-МЦ29-152/3/20.04.2022 г. относно даване 

на разрешение на Университетска първа многопрофилна болница за активно 

лечение – София „Св. Йоан Кръстител“ ЕАД за разпоредителна сделка с 

дълготраен материален актив и съгласие за закупуване на дълготраен материален 

актив на „ДКЦ ХІІ-София“ ЕООД 

По доклада няма изказвания. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 



Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева - за 

 

По т. 5 от дневния ред: Доклад № СОА22-ВК66-4088/21.04.2022 г. относно 

утвърждаване на актуализиран учредителни актове и обявяване на публичен 

подбор за избор на управители на общински лечебни заведения – публични 

предприятия – търговски дружества с едноличен собственик на капитала 

Столична община 

Г-н Дончо Барбалов поясни, че се налага промяна в проекта за решение, тъй като в 

приложение № 2 трябва да бъде включено увеличение на капитала чрез непарична 

вноска. Поради тази причина предлага в т. І да се премахне т. 2, съответно от 

приложенията да бъде премахнато Приложение № 2. 

В т. І точки 3,4,5 и 6 да станат съответно точки 2,3,4 и 5. Приложения №№ 3,4,5 и 6 да 

станат съответно Приложения 2,3,4 и 5. 

Няма изказвания и възражения срещу предложението. 

Комисията подкрепя доклада, като предлага в проекта за решение следната корекция: 

В т. І да се премахне т. 2, съответно от приложенията да бъде премахнато Приложение 

№ 2. 

В т. І точки 3,4,5 и 6 да станат съответно точки 2,3,4 и 5. Приложения №№ 3,4,5 и 6 да 

станат съответно Приложения 2,3,4 и 5. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Владимир Митов - за 

Михаил Паргов – за 



Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева - за 

 

По т. 6 от дневния ред: Писмо № СОА22-МЦ29-161/31.03.2022 г. относно 

разрешение за закупуване на хокардиограф за нуждите на ДКЦ ХХІV-София 

ЕООД 

Д-р Лазарова информира комисията, че в ДКЦ ХХІV работят трима кардиолози, двама 

от тях имат сключен договор за извършване на ехокардиографско изследване, което е 

високоспециализирана медицинска дейност / ВСД/. Наличният апарат е на 8 години, 

закупен е «втора употреба» и вече не може да бъде ремонтиран при нужда. Това налага 

да бъде закупен нов. 

 

Д-р Койчев – Дейността ви нараства? 

 

Д-р Лазарова – Да, и дейността, и цените нарастват. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

 

По т. 7 от дневния ред: Писмо № СОА22-МЦ29-183/14.04.2022 г. относно проект на 

конкурсна документация за отдаване под наем на помщение № 12.3 – кабинет, 

находящ се на 4-ти етаж в сградата на ДКЦ V-София ЕООД 

 

Д-р Заяков каза, че става въпрос за рутинна процедура за отдаване под на наем на 

помещение за зъболекарски кабинет. Това е втора процедура за годината. Колегата е 

трети за тази година, който желае да започне работа в ДКЦ V. Преди четири години 

напускаха стоматолози, сега тенденцията е обратната. Това се дължи на факта, че 

образната диагностика предлага изключително качествени рентгенови снимки за 

стоматолозите, включително и за зъбопротезиране. Уважаваме желанието на колегата 

договорът да бъде за 5 години, затова започваме тази процедура. 

 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад до 

СОС. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 



 

 

По т. 8 от дневния ред: Писмо № СОА22-ВК66-4284/29.04.2022 г. относно 

допълнение на Годишен общински план за приватизация и следприватизационен 

контрол за 2022 -2023 г. и стартиране на процедура за приватизация на 

нежилищен недвижим имот 

 

Д-р Барбалов – Става въпрос за сградата на МЦ ХVІ. Центърът е в процедура по 

ликвидация от 2018 г. Предложението е сградата да бъде приватизирана през СОАПИ, 

като средствата да бъдат използвани за развитие на столичното здравеопазване. 

Следващите стъпки са след одобрение от СОС, СОАПИ следва да изготвят всички 

анализи, оценки, след което се внася нов доклад до СОС, след това може да се извърши 

процедура по приватизация. Ще разчитам на комисията по здравеопазване да се 

разработят инвестиционните нужди, да се прецизират, да е ясно къде ще отидат 

средствата след това. 

 

Д-р Койчев – Много ясно искам да заявя, че всички средства, които постъпят от тази 

приватизация, дано се постигне добра цена, ще бъдат използвани за здравеопазване и 

нищо друго. Ще направим специално заседание, за да решим всички заедно и да 

постигнем съгласие относно най-належащите приоритети. Д-р Барбалов описа всички 

стъпки. Това е първата. 

 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати отговор на Д. Барбалов за предприемане 

на действия по компетентност. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 9 от дневния ред: Писмо № СФИ21-ВК66-219/55/23.03.2022 г. относно 

представяне на справка за възнагражденията на управителните и контролни 

органи на общинските търговски дружества – лечебни заведения за четвърто 

тримесечие на 2021 г. 
 

Д-р Койчев посочи, че д-р Барбалов е разяснявал не веднъж начина, по който се 

формират възнагражденията.  

 

Комисията приема справката за сведение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 



По т. 10 от дневния ред: Писмо № СФИ22-ВК66-190/27.04.2022 г. относно 

информация за предоставени от Столична община заеми на търговски дружества 

– лечебни заведения със 100% общинско участие в капитала към 31.03.2022 г. 

 

Комисията приема справката за сведение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 11 от дневния ред: Покана № СОА22-МЦ29-207/27.04.22 г. за определяне на 

представител за участие в конкурсна комисия – 13.05.2022 г., 10.00 ч. 

 

Д-р Койчев каза, че е интересно мястото от гледна точка на това, да се види как 

функционира едно дружество, което преди година беше в тежко финансово състояние и 

се стабилизира. 

 

Комисията определя д-р Веселин Милев. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 12 от дневния ред: Покани № СОА22-МЦ29-213; СОА22-МЦ29-214; СОА22-

МЦ29-215; СОА22-МЦ29-217; СОА22-МЦ29-219/29.04.2022 г. за определяне на 

представител в конкурсни комисии – 16.05.2022 г., 10.00 ч. – 11.30 ч. 

 

Комисията определя д-р Антон Койчев. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 13 от дневния ред: Бизнес програма № СОА22-МЦ29-187/15.04.2022 г., 
 

Комисията приема програмата за сведение. 



 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 14 от дневния ред: Отчети №№ СОА22-МЦ29-188/15.04.22 г., СОА22-МЦ29-

191/18.04.22 г., СОА22-МЦ29-204/1/27.04.22 г., СОА22-МЦ29-212/1/28.04.22 г. 

Доклад на независим одитор № СОА22-МЦ29-191/18.04.22 г. 
 

Комисията приема материалите за сведение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 15 от дневния ред: Отчети №№ СФИ21-МЦ29-6/233/24.02.2022 г., СОА22-

МЦ29-205/27.04.2022 г., СОА22-МЦ29-202/27.04.22 г., СОА22-ГР94-2245/27.04.22 г., 

СЗД22-МЦ29-171/1/27.04.22 г., СОА21-ГР94-2435/4/19.04.22 г., СФИ22-МЦ29-

14/15.04.22 г. 
 

Комисията приема материалите за сведение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т.  16 от дневния ред: Разни 

 

1. Писмо № СОА22-ДИ04-1515/29.04.2022 г. от проф. Асена Сербезова – министър на 

здравеопазването на Р България във връзка с изготвянето на Национална здравна карта 

 

Комисията определя д-р Антон Койчев да представлява СО и СОС в 

междуведомствената комисия. Възлага на д-р Койчев да бъде изготвен доклад с проект 

за решение до СОС, като бъде спазен срокът, посочен в писмото. 



 

2. Презентация на робот за дезинфекция на помещения – д-р Момчил Кръстев 

 

Д-р Койчев поясни, че тази презентация не е обвързваща. Няма обществени поръчки, 

инициатива е на посолството на Кралство Дания. Аз съм го виждал на живо. 

Д-р Момчил Кръстев представи иновативен метод за дезинфекция на помещения чрез 

робот, автономен апарат, добре приложим в болнична среда. Такива 12 роботи работят 

вече в няколко болници в България – 2 в София, в Инфекциозна болница и болница 

Токуда, 4 в Пловдив и още 6 в други сгради в страната. Доц Вачева, която е 

председател на Българската асоциация за превен;ция и контрол на нозоконеалните 

инфекции, е представила становището си. Тази апаратура предотваратява, елиминира 

вътреболнични инфекции и унищожава всякакви патогени в болнична среда. Намира 

приложение не само в болниците, но и в обществени сгради. Между 8 и 10 минути 

отнема дзинфекцията на средно голямо болнично помещение. Освобождава време на 

медицинските специалисти. Няма нужда от човек, който да извършва дезинфекцията, 

тя е автоматична. При влизане на човек роботът автоматично се изключва.При 

мануална дезинфекция около 20% от патогените остават в болничната среда, след 

роботизираната процедура на практика средата е стерилна. При вземане на проби в 

болнична среда в Хърватска и в Испания средата е стерилна, всички патогени са 

унищожени. Цената на робота е 64 000 евро всеки. Ако разпределим цената на времето 

за дезинфекция, цената за едно помещение е около 1,50 лв. Предотвратявайки няколко 

вътреболнични инфекции годишно в една болница, биха се спестили огромни средства. 

Изчистването изисква няколко десетки или стотици хиляди. 

 

 

Д-р Койчев смята, че такива презентации в т. Разни от време на време са много 

полезни. 

 

Следва видео на работата на робота. 

 

 

Д-р Кръстев пояснява какво се вижда, в помещенията не трябва да има човек, тъй като 

лампите са изключитлно мощни, затова са 100 % ефективни. Роботът се мести и 

достига всяка точка в помещението. Има всякакви защити. При натоварено ползване 

инвестицията би могла да се възвърне за няколко месеца. Един робот е достатъчен при 

болница със 150-200 легла. При болница от мащаба на „Св. Георги“ в Пловдив ще има 

нужда от 6-7-8 робота. За общинските болници в София 1 робот би свършил прекрасна 

работа. През декември месец 2020 г. Европейската комисия пусна обществена поръчка, 

която беше спечелена от тази фирма ЮВД. Единствено още една компания се беше 

класирала. На световния пазар има доста системи, които обаче не са напълно 

автономни. В САЩ в момента ЮВД правят голям пробив и болници там заменят 

системи с пулсираща ксенон светлина с тези роботи. Другите не са автономни, трябва 

да се бутат, за да картират помещението, след това при всяка точка трябва да се 

включва кабел в контакта. При този робот не се случва това. В помещението, което 

знаем, че е заразно, няма нужда да влиза изобщо човек вътре. Така се елиминира рискът 

да се зарази персоналът. Първоначалната европейска поръчка беше за 200 робота, после 

се вдигна на 305, които са разпределени в болници във всички 27 страни-членки на ЕС. 

В световен мащаб работят над 1000 робота. Технологията вече се е доказала като 

ефективна. Поздравявам хората, които се грижите за здравето на гражданите, че се 

набляга на иновации. В Пловдив има 4 робота, от които 2 са в общинските им болници. 



В софийските засега няма. Извън медицинската употреба няма ограничения. Би 

намерил приложения на много места – училища, летища, гари и други. На първо място 

трябва да гледаме болниците, тъй като там рискът за трансмисия на инфекции е най-

голям. Молбата ми е да разгледате предложението, за вуждите на 4-те МБАЛ и двете 

САГБАЛ. Ние сме на разположение. 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 12.35 часа. 

Протоколът е изготвен на 05.05.2022 г. 
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